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Ruud, Michaël en Joeri met hun Zwem-Zwam zwembril 
 

Steeds meer Braeck-zwemmers kiezen voor zwembril 
Al vanaf de eerste zwemweek in 2005 draagt Joeri een groene Speedo zwembril met donkere glazen. De verrassing was groot, 
toen Michaël in januari van dit jaar ineens ook met een zwembril verscheen, een Speedo Rapide. En Ruud is sinds maart de 
derde met een zwembril, een Speedo Lazer. Is hier sprake van een nieuwe trent?  
Ruud legt uit: "Toevallig zag ik in de Consumentengids van maart een test van zwembrilletjes, waarbij het panel het meest 
positief was over de Speedo Lazer (€ 10,00 bij Perry Sport). Die wilde ik wel eens proberen." De Consumentenbond adviseert 
een zwembril eerst in de winkel te passen, omdat geen twee gezichten gelijk zijn. Wat de ene zwemmer een prettig brilletje 
vindt, kan de ander als een onding ervaren. Druk de bril (zonder hoofdriempje) tegen de oogkassen. Voel je heel even een 
zuigeffect, dan past de bril goed. Let erop dat neusbrug en hoofdband makkelijk te verstellen zijn. De Hema zwembril scoorde 
als enige onvoldoende, omdat bijna alle proefpersonen last hadden van een beslagen bril en binnenstromend water.  
Michaël draagt zijn zwembril de meeste tijd echter op zijn voorhoofd. Dat heeft volgens hem niet te maken met het comfort. 
"Nee, als ik tijdens het zwemmen aan het kletsen ben, dan vind ik dat prettiger zónder bril. Ik zie dan ook beter." Ruud heeft 
echter andere ervaringen. "Met mijn zwembril zwem ik sneller en zie ik scherper. Ik herken nu ook beter wie ik voorbij zwem. En 
je kan ook goed onder water zien wie dat laatste stukje stiekem over de bodem loopt..." 
En de trent gaat verder: een week later verscheen Rob met een duikbril. Die had hij voor een avondje geleend van zijn zoontje 
Jeroen, die op snorkelles zit. "Ik moet 'm straks wel weer netjes terugleggen, voordat hij het merkt," grijnsde Rob.  
De reactie van Maarten en Peter liet niet lang op zich wachten: op 26 maart verschenen zij met een strakke badmuts. Hoe zal dit 
verder gaan? 
 
 
Koffie Team maakt financiën openbaar 
Het kabinet wil politieke bewegingen dwingen openheid te geven over hun financiën. Die wettelijke verplichting geldt nu alleen 
nog voor politieke partijen. Pieter: "Als Koffie Team spreekt ons dit toch aan. Want zeg nou eerlijk, ook ministers drinken koffie, 
en veel ook! Daarom hebben we besloten onze financiën nu al openbaar te maken." 
 

Datum: Inkomsten: Uitgaven: Balans: Gebeurtenis: 
02-01-2008 € 0,50 € 0,00 € 0,50  
09-01-2008 € 0,50 € 0,00 € 1,00  
16-01-2008 € 0,50 € 0,00 € 1,50  
23-01-2008 € 0,50 € 0,00 € 2,00  
30-01-2008 € 0,50 € 0,00 € 2,50  
06-02-2008 € 0,50 € 5,25 € 2,25 Aanschaf voorraad koekjes 
13-02-2008 € 0,00 € 0,00 € 2,25 Maarten ziek thuis gebleven 
20-02-2008 € 0,00 € 0,00 € 2,25 Zaken waargenomen door Gydo.  

Omzet is spoorloos. 
27-02-2008 € 5,00 € 0,00 € 2,75 Verkoop 10-koffiekaart-met-koekje 
05-03-2008 € 10,00 € 0,00 € 12,75 Verkoop 10-koffiekaart-met-koekje (2x) 
12-03-2008 € 1,50 € 0,00 € 14,25 Verkoop 10-koekjeskaart 
19-03-2008 € 0,00 € 13,75 € 0,50 Inkoop 6 nieuwe bekers 

 
Opmerkelijk is dat de omzet van 20 februari, toen Gydo de zaken waarnam, spoorloos is verdwenen. Heeft het feit dat Gydo 
binnenkort 18 jaar wordt, en geld nodig heeft voor rijlessen, hier soms mee te maken? 


